
 
 Lidköping 
 
 
Protokoll fört vid planeringssammanträde med styrelsen 
 
Dag: Onsdagen den 21 augusti 2019 
Tid: Kl 09.30-15.10 
Plats: Sjöskogen, Kållandsö 
 
Närvarande:  
Ragnhild Bergman, ordf 
Kerstin Andersson 
Lennart Isaksson 
Svante Johnsson 
Åke Nordström 
Kenth Lindström 
Lisbeth Nyström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelse- och 
planeringsmöte.  

 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns.  
 
3. Föregående protokoll 
Styrelsen går igenom protokollet från mötet den 9 maj och protokollet justeras. 
 
4. Medlemmar, statistik 
Åke har ställt samman statistik över antalet medlemmar i vår klubb mellan 2011-
2019. Över åren har det varit en svag nedgång i antalet medlemmar, så sker 
också på riksnivå. Föreningen har nästan dubbelt så många kvinnor som män. Så 
ser det ut även i andra pensionärsföreningar. 
 
Mellan 2017-2019 begärde 125 medlemmar utträde, varav 62 varit medlemmar 
kortare tid än fem år. Styrelsen diskuterar hur vi kan undvika tidigt utträde och Åke 
kommer påbörja ett test med att skicka ut mail eller sms till personer som begär 
utträde och presenterar ett förslag till frågor vid styrelsens nästa möte 5/9. 
 
I samband med inbjudan till möte för nya medlemmar föreslås att redan i inbjudan 
skicka med att styrelsen gärna tar emot förslag på nya aktiviteter av intresse. 
 
Frågor som diskuteras är 
- hur attraherar vi nya yngre pensionärer att gå med i SPF, 
- hur värnar vi om ensamma äldre, 
- hur ser det ut i andra SPF-föreningar, 
- förmånerna för att vara med i SPF är magra. 
 



 
 
Samarbeten och möten med andra föreningar är en möjlighet att utveckla vår 
verksamhet. Skövde SPF-förening bedriver en stor verksamhet och Svante 
föreslår att styrelsen bjuder in till en träff med Skövde under hösten. Hilda tittar på 
förslag till alternativa dagar. 
 
En annan möjlighet att utveckla verksamheten är att delta i andra föreningars 
aktiviteter, t ex Teaterföreningen. 
 
5.  Genomgång av aktiviteter hösten 2019 samt ev nya aktiviteter 
Vi tittar igenom bladet med våra aktiviteter inför annonsering i höst. 
 
- Bordtennis, tisdagar och torsdagar i Idrottens Hus. Kontakt Rolf Johansson. 
- Boule, spelas vintertid i Sockerbruket och sommartid på Boulebanan.  
  Kontakt Sven Sahlsten. 
- Bowling, måndagar, start 9 september. Kontakt Jörgen Johansson. 
- Bridge, alla dagar i veckan, start i september. Kontakt Svante Johnsson. 
- Café 15 startar den 26 september. Kontakt Kerstin Andersson. 
- Canasta startar 3 september. Kontakt Barbro Jorstig. 
- Gymnastiken börjar 10 september. Kontakt Karin Magnusson.  
- Mattcurling startar i september. Kontakt Karl-Evert Andersson. 
- Morgonvandringar, måndagar och torsdagar. Kontakt Gunilla Andersson. 
- Månadsmöten, första mötet är 19 september. Kontakt Kerstin Andersson. 
- Resor, kontakt Jonny Thim. 
- Vattengympa, tisdagar, startar 3 september. Kontakt Kerstin Djupström. 
- Veteranvetartävling, kontakt Maj Sandgren 
 
Studiecirklar:  
2 Samtalsgrupper, startar 2 resp 9 september, kontakt Alf Lindblad och Stellan 
Dahlin 
3 Litteraturgrupper, startar 10, 17 resp 24 september, kontakt Karin Magnusson. 
Musik, startar 9 september, kontakt Björn Ekblom. 
Vinkurser, startar 15 oktober, kontakt Bengt Hjernestam. 
 
I samband med aktivitetsgenomgången lyfter Kerstin frågan om Café 15 och dess 
programgrupp. Av en grupp på fyra personer återstår endast två och då uppstår 
svårighet att tre gånger per månad ordna program.  
 
För att inte helt stå utan programarrangörer för Café 15 diskuteras att under 
hösten pröva en annan form med endast ett möte per månad. 
 
Styrelsen beslutar  
- förändra Café 15 under hösten genom att pröva en annan form och hålla möten 
en gång per månad; 
- marknadsföra Café 15 vid månadsmöten och på webben och samtidigt höra om 
fler medlemmar kan hjälpa till att driva Café 15, för att under våren kunna hålla fler 
än ett möte per månad; 
- höstens Café 15-dagar blir 26/9, 24/10 och 28/11. 
 
 
 



 
 
Styrelsen diskuterar nya aktiviteter: 
 
IT-utbildning med telefon och surfplatta  
Tidigare har styrelsen fattat beslut att starta en utbildning i hantering av telefon 
och surfplatta. Svante haft kontakt med några SPF-medlemmar, som har gedigen 
IT-kunskap och kan tänka sig vara ledare. Utbildningen sker vid fem tillfällen och 
grupperna kopplas samman utifrån vilken telefon och surfplatta man har. Svante 
skickar ut mail med inbjudan till utbildning i början av september samt lyfter frågan 
på september månadsmöte. 
 
Åke föreslår att vi startar en typ av naturvandringar på vandringsleder och 
pilgrimsleder i vår närhet en gång i månaden. Ett förslag som styrelsen bifaller och 
där Åke undersöker om någon ytterligare SPF-medlem kan vara kontaktperson. 
 
Ett ytterligare förslag till ny aktivitet som kan erbjudas våra medlemmar är 
gåfotboll. 
 
Diskuteras även att arrangera en Pub-kväll hos Bustads. Lennart undersöker 
möjligheter att genomföra detta. 
 
Styrelsen beslutar 
- inrätta en ny aktivitet som kallas Naturvandring 

 
Redovisning till Vuxenskolan 
Svårigheterna med redovisningen till Studieförbundet Vuxenskolan, som är 
samarbetspartner i våra aktiviteter, har diskuterats tidigare i styrelsen. 
Vuxenskolans verksamhetsansvarige Arvid Stålgren kommer att delta vid 
styrelsemötet den 5 september. 
 
6. Seniorkort 
Lennart har undersökt med Villas Jonas Johansson och fått besked att Villa ställer 
upp som sponsor även i år. 
Övriga deltagare i seniorkortet kommer nu att tillfrågas om sponsring även i år. 
En ytterligare kontakt som sponsor är Dafgårds Outlet, som har deltagit tidigare.  
 
Lennart återkommer till nästa styrelsemöte med slutredovisningen av årets 
försäljning. 
 
7. Månadsmöten hösten, program, lokal och förtäring 
Restaurang 1934 Sparbanken Lidköping Arena har fått en ny restaurangchef, 
Håkan Wiberger.  
Hilda och Lennart ordnar en träff med Wiberger under nästa vecka för att gå 
igenom de bokningar som tidigare gjorts för SPF Lidköpings räkning. 
 
Månadsmöten under hösten 
19 September – Calle Sundblad på NLT 
10 Oktober - Berit Wiksberg – City har herrkläderna och Rydéns har damkläderna.  
14 November – ev psykiatriker Håkan Andersson talar om ”åldrandets utmaningar” 
12 December – Lucia 
 



 
 
8.  Ekonomi och Arvoden 
Lennart redogör för resultat- och balansrapporterna. Ekonomin är fortsatt god. 
 
Styrelsen fick vid årsmötet i uppdrag att inom sig fördela arvoden till styrelse-
ledamöterna. Lennart redovisar de arvoden som lämnades till styrelsens 
ledamöter för 2018.  
 
Styrelsen beslutar 
- föregående års beslut läggs som nytt förslag, vilket bordläggs till styrelsemötet 

i oktober. 
 
- 80+ Julgröt 
Vid mötet med Wiberger tar Hilda och Lennart även upp dag i december för SPFs 
årliga inbjudan till julgröt för våra 80+ medlemmar och kostnaden för detta.  
 
- 90+ Julblomma 
Styrelsen beslutar  
- fortsätta ge våra 90+ medlemmar en julblomma. 
 
Under innevarande år kommer vi att ha tre medlemmar som fyller 100 år. Åke tar 
fram namn på dessa tre medlemmar, som vi kommer uppvakta särskilt. 
 
9. Wennerbergsgården – trädgård, parkering m m 
Från 2020 kommer P-platserna, 18 st, att försvinna då ägaren kommer att 
bebygga området.  
Kenth och Lennart tar en kontakt med Wennerbergsgårdens fastighetsägare, 
Göran Gustafsson, för att höra hur de tänker dels om p-platserna dels om alla 
övriga åtgärder i Wennerbergsgården utifrån den lista som SPF skickat till honom. 
 
Svante informerar att gräsklippningen har fungerat mycket bra under sommaren. 
Trädgården och samtliga rabatter har fått en god och genomgripande översyn. 
 
Lennart har sagt upp abonnemanget för trygghetsringningens telefon. 
 
10. Skaraborgsdistriktet 
Hilda har fått information, inbjudningar m m från distriktet 
- Köp av Rollups – Lennart har fått info. 
- Bokmässan i Göteborg 27/9, buss går från Skara alt Vara. 
- Veteranvetartävling 17/10, 21/11 och 16/1. Anmälan senast 20/9. 
- Kursdag för aktivitets- och programansvariga i Tibro 5/9. 
- Seminarium om Olof Skötkonung i Skövde, arrangör är Skaraborgs 

Senioruniversitet 21/9. 
- Distriktsmästerskap i golf 2019 på Töreboda GK. Anmälan 9/9. 
- SV arrangerar cirkelledarutbildning i ”Tillsammans mot ensamhet” 14/10 på 

Jula Hotell. Hilda åker. 
- SPF-seniorerna 80 år – bjuda in NLT till ett månadsmöte – förslagsvis oktober 

då vi har mannekänguppvisning. Lisbeth kontaktar NLT. 
 
 
 



 
 
11.  Träff med nya medlemmar 15 oktober 
Styrelsen kommer att ha en träff med nya medlemmar den 15 oktober. Lisbeth 
skriver en inbjudan. 
 
12. Hemsida och Information 
Svante delger oss statistik från vad folk tittar på när de besöker vår hemsida vecka 
för vecka. 
 
Svante har sett över e-postadresser bland SPF-medlemmar – av 1.090 st. har 612 
e-post och 478 går inte att nå. Kan vara så att en del har inaktuella e-postadresser 
och därför föreslås att vi lyfter frågan på nästa Månadsmöte och hör efter med 
deltagarna hur de har det med sin aktuella e-postadress. 
 
13. Årsmöte 2020 
Styrelsen beslutar 
Hålla årsmöte torsdagen den 20 februari. 
 
14. Styrelse-, månadsmöte januari 2020, program m m 
Första styrelsemötet för 2020 hålls torsdagen den 9 januari. 
 
Hilda tar fram ett förslag till nästa styrelsemöte med dagar för både styrelse- och 
månadsmöten under våren 2020. 
 
15. Övriga frågor 
Fem medlemmar har anmält sig till Halk- och Teknikkörning på Kinnekulle Ring. 
 
Nästa styrelsemöte är den 5 september på Wennerbergsgården. 
 
18. Avslutning 
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för att ha gjort ett bra arbete 
under dagen. 
 
 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman 
Sekreterare  Ordförande 


